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NIEUWS VAN DE BESTUURSTAFEL   

Tijdens de bestuursvergadering van 21 juni 2022 (en extra vergadering op 24 juni) zijn o.a. de volgende 

onderwerpen besproken: 

 

Jaarwerk 2021 
Het bestuur heeft het actuarieel rapport van de adviserend actuaris, het rapport van de certificerend 

actuaris en het accountantsverslag over 2021 besproken. De raad van toezicht heeft goedkeuring 

gegeven over het jaarverslag. Het bestuur heeft het jaarverslag over 2021 vastgesteld. Een samenvatting 

van het jaarverslag is te lezen in het Pensioenbulletin van begin juli. Het volledige jaarverslag is te 

downloaden via de website van het fonds. 

 

Wet Toekomst Pensioenen 

Het bestuur heeft de status van de behandeling van dit onderwerp in de Regiegroep WTP nader 

toegelicht aan het bestuur. De voortgang van de deelnemersuitvraag is besproken. Op korte termijn 

wordt het resultaat hiervan gepresenteerd. Sociale partners worden van de resultaten op de hoogte 

gebracht.  

 

Financieel/Actuarieel 

 
Bedrag ineens 
Wettelijk wordt het laten uitkeren van een bedrag ineens als een extra keuzemogelijkheid bij pensioneren 

geïntroduceerd. De definitieve ingangsdatum van deze extra mogelijkheid is echter nog niet bekend.  

Het bestuur heeft besproken welke voorbereidingen al getroffen kunnen worden zodat het Fonds 

voorbereid is om, na definitieve inwerkingtreding, de deelnemers hier goed en tijdig over geïnformeerd 

worden.  

 

Vermogensbeheer 

 

ALM-studie 2022 

Een keer in de drie jaar voert het bestuur een Asset-Liability-Management-studie (ALM-studie) uit. Dat is 

een studie waarin wordt gekeken of de beleggingen optimaal zijn afgestemd op de pensioen-

verplichtingen en of de ambities van het Fonds met het gekozen beleid waar te maken zijn. De vorige 

ALM-studie vond plaats in 2020. De volgende ALM-studie stond daarom gepland in 2023. Indien daar 

aanleiding toe is, kan er ook eerder (of tussentijds) een ALM-studie uitgevoerd worden. In het 

beleggingsbeleid van het Fonds is opgenomen dat als de dekkingsgraad stijgt tot boven de 125% er een 

nieuwe ALM-studie uitgevoerd zal worden. Op die manier wordt opnieuw bekeken of het 

(beleggings)beleid van het Fonds nog past bij de financiële positie en de ambities van het Fonds. Het 

bestuur heeft besproken of het de ALM-studie eerder, dus in 2022, wil uitvoeren of dat het wil wachten tot 

2023. Na afweging van de voor- en nadelen heeft het bestuur besloten dat het wenselijk is de, reeds voor 

2023 geplande, ALM-studie te vervroegen. Deze studie zal daarom zo spoedig mogelijk worden 

uitgevoerd. 

 

Communicatie 

 

Digitaliseringsplan 

In het deelnemersonderzoek uit 2019 heeft een deel van de deelnemers aangegeven het op prijs te 

stellen om meer communicatie-uitingen digitaal te ontvangen. Met dit gegeven is de 



   

Communicatiecommissie (CC) aan de slag gegaan en heeft het onderzocht hoe hier invulling aan te 

geven. Op basis van dit onderzoek heeft de CC een plan opgesteld waarmee in de tijd de stappen 

uitgezet zijn om meer communicatie-uitingen digitaal te kunnen versturen. Het bestuur heeft dit plan 

vastgesteld. 

Hierbij is expliciet afgesproken dat de (gewezen) deelnemer en pensioengerechtigde zelf de keuze kan 

maken om de communicatie-uitingen die het Fonds digitaal gaat verstrekken, op digitale wijze of op 

papier te ontvangen. 

Zodra er wijzigingen in communicatie voor (alle groepen) deelnemers plaatsvinden zal hieraan 

voorafgaand informatie worden verstrekt.  

 

 

 

 


